
 

 

 

AGENDA 

Voor de gecombineerde Algemene Ledenvergadering van de Vereniging 

Rijswijkse Golfclub en de Algemene Vergadering van Certificaathouders van de 

BV Golfbaan Rijswijk, op maandag 25 oktober 2021, aanvang 20:00 uur 

 

1. Opening 

2. Verslag 21 juni 2021 RGC/BV 

3. Ingekomen stukken 

4. Mededelingen bestuur 

5. Werkgroep 2.0 

5a. Voorstel lidmaatschapsvormen 2022 

5b. Gebruik van de baan/starttijden 

6. Financiën 

      - prognose 2021 RGC/BV 

      - begroting 2022 

       -   vaststellen contributie(s) 2022  

7.  Benoeming bestuursleden (zie toelichting) 

8. Benoeming Kascommissie en Commissie van Beroep RGC (zie 
toelichting) 

9. Benoeming Vertrouwenscontactpersoon (zie toelichting) 

10. Benoeming Ereleden/Leden van Verdienste  

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

Vragen voor de rondvraag graag indienen bij het bestuur voor 18 oktober 

aanstaande (alv@rijswijksegolf.nl). 

 

 



 

Toelichting agendapunt 7. 

De heer Folkert Wijnstra (voorzitter) is volgens rooster statutair aftredend. Het 

bestuur stelt voor de heer Hans Krul te benoemen in de functie van voorzitter 

voor een termijn van drie jaar. 

De heer Steef van Schaik heeft sinds juni 2021 waargenomen voor de functie van 

bestuurslid golfsportzaken. Het bestuur stelt voor mevrouw Hetty Verboom te 

benoemen in de functie van bestuurslid golfsportzaken voor een termijn van drie 

jaar. 

Mevrouw Dieck Wesselingh-Schroots (secretaris) is volgens rooster statutair 

aftredend in november 2021. Het bestuur stelt voor mevrouw Wesselingh in 

haar functie te herbenoemen voor een termijn van drie jaar. 

Namen van tegenkandidaten dienen (uiterlijk vrijdag 22 oktober) schriftelijk bij 

het bestuur te worden ingediend. 

De brief dient ondertekend te worden door ten minste tien (10) stemgerechtigde 

leden. 

 

C(urriculum) V(itae) J. Krul 

Hans Krul is in 1954 geboren in Den Haag en sinds 1996 lid van de RGC, evenals zijn 

vrouw Marlies. 

Hans heeft meer dan 40 jaar bij de overheid gewerkt, o.a. het Ministerie van Sociale 

Zaken, de TU Delft en de gemeente Delft, voornamelijk in juridische en 

managementfuncties. Tot hij in maart 2020 met pensioen ging was hij 

gemeentesecretaris/algemeen directeur van de gemeente Delft.   

Binnen de RGC is Hans in het verleden op verschillende manieren actief geweest. Hij was 

vicevoorzitter van 2004 tot 2008 en voorzitter van 2008 tot 2010. Daarnaast is hij lid 

geweest van de Statutencommissie die in 2002 de omvorming van de NV in een BV en 

de bestuurlijke fusie van de vereniging RGC en de BV heeft voorbereid. Samen met 

founding father John de Vries heeft hij de bijzondere en onafhankelijke commissie 

Ereleden/ Leden van verdienste bemand hetgeen in 2012 heeft geleid tot een aantal 

benoemingen. 

Hans heeft van jongs af aan diverse sporten beoefend zoals voetbal, judo en tennis. 

Naast golf heeft Hans als hobby’s fietsen, skiën, lezen en geschiedenis. 

 



 

 

C(urriculum) V(itae) Hetty Verboom 

Ik ben sinds 2010 lid van de Rijswijkse en golf sinds 1993. Ik ben gestart met een groep 

collega’s op de Nieuwegeinse en ben daar ook een aantal jaren lid geweest en actief in 

de sponsorcommissie. Tot ik in 2000 naar Voorburg verhuisde en kinderen kreeg. Golf is 

er toen een paar jaar bij ingeschoten.  

Mijn kinderen Joep en Bram Mokkink zijn in maart 2009 lid geworden en waren dus 

eerder lid dan Hans en ik.  Wij moesten i.v.m. de wachtlijst wachten tot januari 2010. Je 

zou ons een echte golffamilie kunnen noemen. 

Ik speel vanwege mijn werk vooral in het weekend en in de vakanties.  Sinds 2011 doe ik 

mee met de NGF zondag dames competitie en als het even kan doe ik mee met de 

wedstrijden in het weekend.    

Door Joep en Bram zat ik al snel in de jeugdcommissie en ben jarenlang voorzitter van 

de jeugdcommissie geweest. In die tijd hebben we met hulp van vele clubleden ook een 

aantal zeer drukbezochte Jeugd Opens georganiseerd.  Inmiddels ben ik alweer een 

aantal jaren lid van de regelcommissie. En heb ik door de jaren heen mijn (sport-

)marketing expertise ingezet in diverse werkgroepen binnen de club.    

Na mijn rechtenstudie ben ik gestart in de ICT als accountmanager/consultant en 

vervolgens aan de slag gegaan als marketeer. Na ruim 25 jaar in het bedrijfsleven 

gewerkt te hebben ben ik in 2016 overgestapt naar het hoger onderwijs. Ik werk nu als 

hogeschool docent & projectmanager bij de opleiding Commerciële Economie aan de 

Hogeschool Utrecht.  

 

Toelichting agendapunt 8. 

De kascommissie wordt elk jaar door de Algemene Ledenvergadering benoemd. 

Het bestuur stel voor de heren Roel Jense, Bert Wolting en Hans Versteegen te 

herbenoemen voor de periode van één jaar.  

 

De commissie van beroep wordt elk jaar door de Algemene Ledenvergadering 

benoemd. 

Het bestuur stelt voor mevrouw Leanne van den Hoek en de heren Roel Jense en 

Alex Blomaard te herbenoemen voor de periode van één jaar.  

Namen van tegenkandidaten dienen (uiterlijk vrijdag 22 oktober) schriftelijk bij 

het bestuur te worden ingediend. 



 

De brief dient ondertekend te worden door ten minste tien (10) stemgerechtigde 

leden. 

Toelichting agendapunt 9. 

Mevrouw Hetty Verboom treedt vanwege haar toetreding tot het bestuur terug 

als vertrouwenscontactpersoon. Het bestuur stelt voor de heer Fred Hoogerbrug 

te benoemen als haar opvolger. 

 

 


